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Ver Oct. 2017 

實物股票提取表格 Physical Stock Withdrawal Form 
(只適用於港股 for HK Stocks Only) 

 

致: 中國銀河國際證券(香港)有限公司 

To: China Galaxy International Securities (Hong Kong) Co., Limited 
 

帳戶姓名 

Account Name 

 帳戶號碼 

Account Number 
 

經紀姓名及代號 

AE Name & Code 

 日期  

Date 
 

 

本人/吾等現指示中國銀河國際從本人/吾等之戶口提取港股，並將有關實物股票交於本人/吾等： 
I/We hereby instruct China Galaxy International to withdraw the Hong Kong Stocks from my/our account and deliver the physical shares to me/us: 

股票編號: 
Stock Code: 

股票名稱: 
Stock Name: 

股票數量: 
No. of Shares: 

備註 

Remarks 

    

    

    

    
 

請親身領取實物股票 Please collect the physical shares in person 
若閣下欲授權別人代為領取實物股票，該獲授權人必須出示其有效身份證件並簽署此表格。 

Should you wish to appoint an authorized person to collect the physical shares certificate(s) on your behalf, the authorized person must show us valid identity card 

or passport copy. 

請致電預約領取實物股票時間，領取時間為星期一至星期五 9:00am-12:00pm 及 1:00pm-6:00pm。 

Please call us for prior arrangement if you wish to collect physical share certificate(s) in office hours: Monday-Friday 9:00am-12:00pm&1:00pm-6:00pm 

 

附注 Note 

1.懇請注意，客戶須於收到中國銀河國際通知後一周內領取股票。期限過後，中國銀河國際將把未獲得客戶領取的股票放回中央結算系統，而已

扣除的費用不獲退回。Please note that client should pick up the requested physical shares within ONE WEEK after China Galaxy International informs you. 

After that period, China Galaxy International will deposit the HK physical shares back to CCASS, and the deducted fees are non-refundable. 

2.辦理港股實物提取手續，需時大約三天。For HK physical scrip withdrawal, process may take around three days. 

3.懇請注意，客戶提取之股票, 證書上的名稱為 “ HKSCC Nominees Limited” 請務必盡快過戶到個人/公司名下。 確保適時收到權益。Kindly 

advise clients who have withdrawn shares from CGI; the certificates are registered in the name of “HKSCC Nominees Limited”  to re-register them into their 

own names as soon as practicable to ensure timely receipt of benefit entitlements.  
 

客戶簽署 Client’s Signatures： 茲收到上列股票 

I acknowledge receipt of the above-mentioned shares certificates 
  

_______________________________ _______________________________ 
請用留存本行紀錄之簽署式樣 
Please use signature(s) filed with China Galaxy International Securities (Hong Kong) Co., Ltd 

 

 

現授權下列人士代表本人收取股票 

Share certificates are to be collected by my/our authorized representative 

 

獲授權人姓名/Name of representative:___________________________ 

 

獲授權人身份證件號碼/ID No. of representative:__________________ 

茲收到上列股票 

I acknowledge receipt of the above-mentioned shares certificates 

(獲授權人簽署 Authorized Representative Signatures：) 

 

 

 
客戶簽署 Client’s Signatures： ___________________________________________ 

  

_______________________________  
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